
   
 
 
 
 
Karlskrona 2015-10-14 
 
Till landstingsfullmäktige 
 
Interpellation till landstingsråd Kalle Sandström 
 
 
För cirka två år sedan beslöt landstingsmajoriteten att anslå medel för inköp av ett vindkraftverk 
trots kraftiga protester och varningar från bland annat Moderaterna. Vi ansåg detta vara ett 
vågspel med skattebetalarnas pengar i en väntad tid av åtstramningar inom landstingets 
verksamheter.  
 
Det har nu gått så pass lång tid att en utvärdering vore på sin plats. Vi har inte fått en enda 
redovisning gällande detta köp av vindkraftverk och vad det har kostat eller gett landstinget 
Blekinge.  
 
 
Min fråga till Kalle Sandström blir därmed: 
 
Vad är resultatet av landstingets inköp av ett vindkraftverk och därmed inhopp på marknaden för 
elproducenter, så här långt? 
 
 
Alexander Wendt (M) 


